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Z  A  P  I  S  N  I  K 

122. redne seje Upravnega odbora MSS 
 

Seja je potekala 14. 2. 2024 v času od 1500 do 1700 ure 
V prostorih IZS 

 
Vabljeni člani UO MSS Prisotni 
Predsednik, Mitja LENASSI - prisoten 
Peter BLAŽEK - prisoten 
Henrik GLATZ - prisoten 
Gregor MAJDIČ - prisoten 
Jernej POVŠIČ - prisoten 
Saša RODOŠEK - prisoten  
Leon PAHOR - odsoten 
Damjan ZAJC - prisoten  
Dodatno vabljeni:  
Boštjan Špiler, član Skupščine IZS - opravičil 
mag. Marko ŠTEBLAJ - odsoten 
IZS:  
Generalna sekretarka, mag. Barbara Škraba - odsotna  
Svetovalka za sistemsko zakonodajo in inženirstvo, mag. Irena 
Andrejašič Troha 

- prisotna 

 
 
1. Pregled realizacije 121. seje  

 
Brez nerealiziranih sklepov. 
 
2. Plan dela 2024 (v povezavi s točkami v nadaljevanju)  
 
3. Načrtovanje posvetov, okroglih miz, izobraževanja (posebno pozornost bi veljalo nameniti 

posebnostim projektiranja toplotnih črpalk, ker prihaja razogljičenje stavb, to je polna elektrifikacija 
stavb) 

 
Po razpravi med udeleženci z izmenjavo mnenj je sprejet naslednji sklep s tremi točkami: 
 
Sklep 1/14.2.2024: 

• Za prihajajočo pomlad se pripravi posvet (okrogla miza) na tematiko projektiranja toplotnih črpalk, 
za katerega pripravo je zadolžen M. Lenassi.  

• Spomladni se izvede izobraževanje na tematiko medicinski in tehnični plini, za katerega pripravo 
je zadolžen G. Majdič.  

• Pozno spomladi se izvede izobraževanje na tematiko praktičnega energijskega modeliranja stavb 
s programsko opremo Carrier HAP, za katerega načelno pripravljenost sodelovanja je že dosežena 
z zastopnikom v RS, to je podjetjem Energo Plus, d.o.o. 

• Jesenske tozadevne aktivnosti se določijo na naslednji seji. 
 
4. Mehanizem zaščite članov pri neodvisnem strokovnem opravljanju inženirskih storitev 
 
Sklep 2/14.2.2024: 



 

 

Pripravljen dokument UO MSS podpira in nanj nima pripomb. 
 
5. Predstavitev analize vprašalnika TSS prezračevanja (Saša Rodošek) 
 
S. Rodošek predstavi rezultate ankete, nakar je sprejet sklep: 
 
Sklep 3/14.2.2024: 
S. Rodošek uredi rezultate ankete, ki se nato objavijo skupaj s ponovitvijo novice o posvetu o 
Prezračevanju večstanovanjskih stavb. 
  
6. Dokazovanje izpolnjevanja BZ vseh vrst s področja strojništva po GZ-1, to je v načrtu faze PZI, 

izdelanem ob prijavi začetka gradnje po 15. členu Pravilnika o projektni in drugi dokumentaciji ter 
obrazcih pri graditvi objektov (Ur. l. RS, št. 30/23) – vprašanje potrebnosti uvedbe obveznih 
formularjev v pravilih stroke IZS kot sestavni del načrta PZI (primer kot izhodišče za BZ energijske 
performančnosti dosegljiv na: https://www.izs.si/aktualno/novice/novica-o-prevedenih-obrazcih-
dokazovanja-skladnosti-s-standardom-ashrae-901-2016-poglavji-6-in-7, podobno za vsako od BZ za 
področje strojništva)  

 
Veliko strinjanje med razpravljavci o potrebnosti takšnih formularjev (preglednih listov) in zato sprejet sklep: 
 
Sklep 4/14.2.2024: 
Kot vodja delovne skupine za pripravo preglednih listov je določen P. Blažek, ki načeloma prevzame tudi 
področje BZ »energija«, D. Zajc področje »prezračevanja« (BZ higienske zahteve) in S. Rodošek »plin« 
(varnost pri uporabi). P. Blažek podrobneje organizira in zadolži sodelujoče v delovni skupini. 
 
 
7. Seznanitev s potekom sestanka s predstavnikoma Direktorata za energijo na temo EZ-2, ki ga je 

predlagal Direktorat in je potekal 24. 1. (s strani IZS so se ga udeležili Barbara Škraba Flis, Saša 
Rodošek in Mitja Lenassi)  

  
S. Rodošek povzame potek razgovora, sicer predstavljenega v novici: 
https://www.izs.si/aktualno/novice/predlog-energetskega-zakona-ez-2-mss-je-na-sestanku-predstavila-
svoje-poglede-ministrstvu  
 
Brez dodatnega sklepa. 
 
8. Razno 
 
I. Andrejašič Troha predstavi dokument, ki ga je pripravila predstavnica MST Alenka Markun in nosi 
naslov »Smernice za projektiranje objektov, prilagojenih na podnebne spremembe«. Na podlagi 
predstavitve sprejet sklep: 
 
Sklep 4/14.2.2024: 
UO MSS in dodatno vabljeni pregledajo dokument in z morebitni predlogi kontaktirajo Alen Markun. 
 
P. Blažek izpostavil pomembnost potek dogodka SID v živo, nakar je sprejet sklep: 
 
Sklep 5/14.2.2024: 
UO MSS absolutno podpira izvedbo dogodka SID v živo, ker to poleg strokovnih vsebin omogoča nujno 
druženje in mreženje udeležencev. 
 
Seja se je pričela ob 15.00 in zaključila ob 17.00. 

Predsednik UO MSS 
         Mitja Lenassi, univ.dipl.inž.str. 
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